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Kommunfullmäktige 2023-02-27 

Ärende 21: Nya bestämmelser om ekonomiska förmåner till förtroendevalda 
 

Det beslut om politikerarvoden som togs i december 2022 innehöll en fullständigt orimlig 

nivåhöjning. När beslutet togs var ett antal personer jäviga och deltog i beslutet om kraftiga 

höjningar till sig själva. Vi, och många andra, överklagade beslutet utifrån detta. Att fullmäktige 

sedan valde att upphäva det tidigare beslutet gav möjlighet att tänka om. 

Det nu aktuella förslaget från den styrande majoriteten innehöll förvisso en sänkning jämfört med 

det avvisade förslaget. Vi anser dock att det fortfarande låg alldeles för högt och föreslog därför en 

sänkning med ytterligare drygt 2 mnkr. I vårt förslag är arvodesnivån drygt 1 mnkr lägre än det som 

gällde under förra mandatperioden. I tider med besparingar är det inte rimligt att politikerorganisa-

tionen sväller ut, det går varken att förklara eller försvara.  

Ärendet borde ha funnits framme när budgeten beslutades i november. Det hade då blivit tydligare 

hur det politiska styret prioriterar. Och det är i varje fall inte verksamheten.  

Utöver de alldeles för höga arvodesnivåerna pekade vi i vårt förslag på ett antal andra orimligheter i 

förslaget. Bland dessa fanns att politiker med årsarvode som p g a sjukdom eller annat är förhindrad 

att utföra uppdraget, ändå får behålla fullt arvode i upp till tre månader! Vi anser istället att, i dessa 

situationer, avdrag ska göras på samma sätt som för vanliga arbetstagare och på samma sätt som för 

riksdagsledamöter vars villkor styret i övrigt gärna lutar sig mot. 

Vårt förslag till nya arvodesbestämmelser fick dock inte fullmäktiges stöd varför det föll.  

Mot den bakgrunden reserverar vi oss mot kommunfullmäktiges beslut till förmån för vårt eget 

yrkande. 
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